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Αθήνα,	13/11/2020	

ΕΡΩΤΗΣΗ	
	
Προς:	 -Υπουργό	Παιδείας	κ.	Νίκη	Κεραμέως	
	
Θέμα:	 Ενίσχυση	 των	 Σχολικών	 Μονάδων	 των	 Δήμων	 Ασπροπύργου,	 Ελευσίνας,	 Μάνδρας-
Ειδυλλίας,	Μεγαρέων	και	Φυλής	με	Υλικοτεχνικό	Εξοπλισμό		
	
Στο	 πλαίσιο	 των	 έκτακτων	 μέτρων	προστασίας	 της	 δημόσιας	 υγείας	 από	 τον	 κίνδυνο	 περαιτέρω	
διασποράς	του	κορωνοϊού	COVID-19	στο	σύνολο	της	Επικράτειας	για	το	διάστημα	από	το	Σάββατο	
7	 Νοεμβρίου	 2020	 έως	 και	 τη	 Δευτέρα	 30	 Νοεμβρίου	 2020	 αποφασίστηκε	 η	 αναστολή	 της	 δια	
ζώσης	 εκπαιδευτικής	 λειτουργίας	 των	 Γυμνασίων	 και	 των	 Λυκείων	 Γενικής	 Εκπαίδευσης	 και	
διενέργεια	 σύγχρονης	 εξ	 αποστάσεως	 διδασκαλίας	 κατ’εφαρμογή	 της	 υπό	 στοιχεία	
120126/ΓΔ4/12.9.2020	(β’	3882)	κοινής	απόφασης	της	Υπουργού	και	της	Υφυπουργού	Παιδείας	και	
Θρησκευμάτων,	 όπως	 έχει	 τροποποιηθεί	 με	 την	 υπό	 στοιχεία	 131451/ΓΔ4/30.09.2020	 (Β’	 4264)	
όμοια	απόφαση	και	όπως	εκάστοτε	ισχύει.		
	
Επιπλέον,	με	βάση	σχετική	ανακοίνωση,	το	Υπουργείο	Παιδείας	έχει	εξασφαλίσει	65.965	φορητές	
συσκευές	αξίας	άνω	των	20	εκατ.	ευρώ	μέσω	ΕΣΠΑ	και	25.648	φορητές	συσκευές	αξίας	άνω	των	4	
εκατομμυρίων	 ευρώ	μέσω	δωρεών		 για	 τις	 σχολικές	μονάδες	πρωτοβάθμιας	 και	 δευτεροβάθμιας	
εκπαίδευσης	 όλης	 της	 χώρας,	 ανταποκρινόμενο	 στις	 πρωτόγνωρες	 συνθήκες	 που	 προκάλεσε	 η	
πανδημία	του	κορωνοϊού.	
	
Δεδομένου	ότι	στη	Δυτική	Αττική	διαμένουν	και	φοιτούν	πολλοί	μαθητές,	λαϊκών	οικογενειών,	των	
οποίων	οι	οικονομικές	δυνατότητες	είναι	μηδαμινές:	
	
Ερωτάται	η	κ.	Υπουργός:	
	
Σε	 ποιες	 ενέργειες	 σκοπεύετε	 να	 προβείτε	 για	 την	 επιπλέον	 ενίσχυση	 των	 σχολείων	 της	 Δυτικής	
Αττικής	 (και	 συγκεκριμένα	 των	 Δήμων	 Ασπροπύργου,	 Ελευσίνας,	Μάνδρας-Ειδυλλίας,	Μεγαρέων	
και	Φυλής)	με	επιπλέον	υλικοτεχνικό	εξοπλισμό	και	με	ποιο	χρονοδιάγραμμα;	
	

Ο	ερωτών	βουλευτής	

Γεώργιος	Κώτσηρας	


